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Svar
Vi håller med om att det är hög tid att se över budgetgränsen för aspning på sektionen.
Frågan är hur mycket den borde höjas, eller om den kanske borde tas bort helt.

I #motioner på Slacken diskuterades det om budgetgränsen borde strykas helt från
ekonomiska policyn. Det hade inneburit att varje organ på egen hand hade fått budgetera
för sin aspning utefter vad de vill utföra.

Vi ser ett antal fördelar:

• De som behöver mer pengar för att arrangera får möjlighet för det, och vi gillar
när sektionen arrangerar, i alla fall som sektionens ekonomi ser ut i nuläget.

• Nu får alla en check på 3000 kr från sektionen som de fritt kan spendera utan allt
för stor eftertanke. Vi anser inte att detta är så vi vill se på budgetfrågor, vi vill
snarare se att organen tänker efter vad och hur de vill spendera sektionens pengar.

• De budgetgränser vi har i ekonomiska policyn gäller framförallt saker som går till en
individuell teknolog (profilering, arbetsmat), eller en mindre grupp (överlämning,
teambuilding). Aspning är ju öppet för alla, även om det kanske inte riktigt är den
kulturen vi har på sektionen i nuläget.

• Det fanns inte någon tydlig definition vad ett aspningsarrangemang innebar, vilket
leder till att kryphål används, framförallt under aspningsperioden i LP2. Med detta
kan kommittéerna själva budgetera för vad de behöver och kryphålen undviks.

Det innebär alltså lite mer arbete för kassörerna att sätta upp en budget för vad de
vill göra, men det innebär också fler möjligheter och mindre krångel i andra fall. Vi har
förtroende för att våra kassörer sköter detta på ett snyggt sätt och lägger rimliga förslag
på aspning i sina budgetar.

Generellt innebär detta alltså att aspningsarrangemang beter sig precis som alla andra
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arrangemang på sektionen, och enligt kommunikationspolicyn ska alla arrangemang på
sektionen PRas på hemsidan. Detta hade kunnat leda till spam i kanalerna. Vi ser att
det enkelt löses med ett gemensamt utskick i början av aspningsperioden, antingen ett
per organ eller ett gemensamt för hela aspningsperioden.

Förslag
Yrkar på:

att ta bort punkt 5 i ekonomiska policyn och flytta upp efterföljande punkter.


